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In de vergadering van de Commissie Ruimte en Milieu d.d. 26 november 2010 
is het statenvoorstel Agenda van Brabant: Landschappen van Allure (eerste 
tranche Investeringen) (PS 79 10) aan de orde geweest.  
 
Naar het oordeel van een meerderheid van de commissie is dit statenvoorstel 
rijp voor behandeling door de Staten. 
 
De commissie is kritisch over het gebrek aan onderbouwing van de voorgestelde 
bedragen (zowel qua investeringsdomeinen onderling als qua investeringen in 
de landschappen) en ziet graag een nadere onderbouwing via de Memorie van 
Antwoord tegemoet. Daarbij vraagt de commissie ook aandacht voor de 
verdeling van de gelden tussen de drie soorten investeringen zoals in tabel 1 
aangegeven: is het wel zo raadzaam deze bedragen zo te fixeren? Kan er tussen 
de verschillende onderdelen hiervan met geld geschoven worden? 
De commissie stemt in met de toezegging van gedeputeerde Van Vugt dat een 
nadere onderbouwing van de cijfers geleverd wordt. 
 
De commissie stelt het op prijs om een “go- no go moment” te creëren voor de 
statencommissie zodra meer uitgewerkte voorstellen gereed zijn. De commissie 
stemt in met de toezegging van de gedeputeerde om dit in de loop van 2011 te 
doen. 
 
Vanuit de commissie wordt de suggestie gedaan om niet slechts de voormalig 
rijksadviseur landschap Dirk Sijmons als onafhankelijk expert een rol in de 
uitvoering te geven, maar deze rol toe te bedelen aan een kleine commissie 
waarvan de heer Sijmons deel uitmaakt. Dit vanuit de overweging dat het om 
grote (qua geld en tijd) en complexe opgaven gaat en dat een commissie van 
bijvoorbeeld drie mensen meer draagvlak kan genereren. Volgens de commissie 
is het van belang ook bewoners en bezoekers van de landschappen bij de 
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uitwerking van de voorstellen te betrekken. De commissie stemt in met de 
toezegging van gedeputeerde Van Vugt dat voor de Brabantse Wal een 
soortgelijk overlegorgaan in het leven wordt geroepen als nu voor Het Groene 
Woud en De Maashorst bestaan. Evenals met de toezegging van de 
gedeputeerde dat bekeken wordt om een onafhankelijke commissie in het leven 
te roepen, waarvan bijvoorbeeld ook een ecoloog deel kan uitmaken.   
 
De commissie uit haar zorg over de haalbaarheid van de voorstellen met het 
oog op de gevraagde cofinanciering van maatschappelijke partners. Ook roept 
de commissie de gedeputeerde op nog eens kritisch te kijken naar de 
formuleringen van het ontwerp-besluit in het licht van bovenstaande punten. 
 
Tot slot heeft de gedeputeerde toegezegd nog eens te kijken naar de stand van 
zaken bij het Aviolanda-project en hierop in de Memorie van Antwoord terug 
te komen om te bezien hoe deze zich verhoudt tot wat over Aviolanda in dit 
voorstel staat. Ook heeft de gedeputeerde toegezegd in de Memorie van 
Antwoord een doorkijkje te geven waar het college van GS bij “verduurzaming 
van de landbouw” aan denkt.  
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